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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.11.2019 

XV Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 27 września 2019 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 

Obrady rozpoczęto 27 września 2019 r. o godz. 13:30 

Zakończono o godz. 17:12 tego samego dnia 

 

  

Sesji przewodniczył   Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

    - Grzegorz Kłoczko 

      

Protokołowała  Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

    - Małgorzata Adameit 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji. 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witał radnych przybyłych na sesję, Burmistrza – Pana Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza 

– Panią Sylwię Wieloch. Witał władze samorządowe Powiatu Oleckiego, Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Olecku i Komendanta Powiatowego Policji  

w Olecku. Powitał kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Olecko, prezesów spółek, 

kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, Przewodniczącego Oleckiej Rady 

Seniorów i Oleckiej Rady Młodzieżowej oraz mieszkańców biorących udział w sesji.  
 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż sesja jest nagrywana,  

a nagrania będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula 

informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do publicznej 

wiadomości poprzez wywieszenie jej przed wejściem do sali konferencyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

oznajmił, iż został rozstrzygnięty konkurs Burmistrza Olecka „MIESZKAJMY PIĘKNIEJ” 

2019 r. na najpiękniejszą posesję. Za chwilę odbędzie się  uroczyste wręczenie pamiątkowych 

dyplomów i nagród pieniężnych laureatom konkursu. 

Zaprosił:   

 

1. Laureatów konkursu w kategorii 1 – najpiękniejszy balkon:  

 I miejsce: Irena Żukowska 

 II miejsce: Wanda Kozielska    

 

2. Laureatów konkursu w kategorii 2 – najpiękniejszy ogródek: 

 I miejsce: Stanisław Łapiński 

 II miejsce: Teresa Kacperska   

 

3. Laureatów konkursu w kategorii 3 – najpiękniejsza posesja indywidualna przy 

budynkach jednorodzinnych: 

 I miejsce: Elżbieta Tumiel 
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 II miejsce: Teresa Michniewicz    

 

4. Laureatów konkursu w kategorii 4 – najpiękniejsza posesja przy budynkach 

wielorodzinnych i innych obiektach: 

 I miejsce: Wojciech Słowikowski jako przedstawiciel mieszkańców Sołectwa 

Kijewo 

 II miejsce: Gabriela Domańska   

 III miejsce: Małgorzata Sitkowska 

 

5. Wyróżnienie otrzymali: 

 Witold Antoni Jonczys jako przedstawiciel Oddziału Rejonowego Polskiego 

Związku Emerytów Rencistów i Inwalidów w Olecku 

 Alicja Domin jako przedstawiciel mieszkańców nieruchomości  

ul. 1 Maja 2 

 Halina Paciorko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił wymienione osoby i wraz z Burmistrzem oraz 

Zastępcą Burmistrza złożyli gratulacje i podziękowania wręczając pamiątkowe dyplomy.  
 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja 

obecności na sesji.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 19 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

W załączeniu do protokołu: raport z obecności radnych. 

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Jakub Dziubiński 

6. Paweł Giełazis 

7. Ferdynand Grodzicki 

8. Anna Kaczor 

9. Grzegorz Kłoczko 

10. Wojciech Leonarczyk 

11. Renata Małgorzata Maciąg 

12. Mariusz Miłun 

13. Alicja Nowik 

14. Marian Prusko 

15. Wojciech Rejterada 

16. Marcin Roszko 

17. Alicja Stefanowska 

18. Grzegorz Wróblewski 

19. Wioletta Dorota Żukowska 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

4. Podsumowanie sezonu letniego – referat Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony 

Zdrowia i Bezpieczeństwa oraz Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu  

i Rekreacji. 

5. Polityka personalna w jednostkach organizacyjnych gminy oraz spółkach gminnych – 

referat Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki. 

6. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

7. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

8. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady 

Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) utworzenia Osiedla Lesk w Olecku i nadania mu statutu, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Olecku na rok 2019, 

c) wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych, 

d) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu  

w obrębie wsi Jaśki, gmina Olecko, 

e) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży, 

f) zmiany uchwały dotyczącej wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz 

stawki za pojemnik o określonej pojemności, 

g) rozpatrzenia petycji dotyczącej cmentarza ewangelickiego przy  

ul. 11 Listopada w Olecku, 

h) rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku, 

i) rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka o nieutworzeniu w roku 

szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej w Kijewie, 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028, 

k) zmiany  budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zgłosił wniosek o ujęcie w punkcie 9 porządku obrad podpunktów l, m i  n podjęcie uchwał  

w sprawach: 

 przystąpienia Gminy Olecko do realizacji projektu w ramach Programu Interreg V-A 

LITWA-POLSKA 2014-2020, 

 zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady Miejskiej  

w Olecku, 

 zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Olecku. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

zgłosiła wniosek o zdjęcie w punkcie 9 z porządku obrad podpunktu i podjęcie uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka o nieutworzeniu w roku 

szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej w Kijewie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przypomniał, iż zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy wniosek  

w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady.  

Poddał wniosek Burmistrza pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 ujęcia w punkcie 9 porządku obrad podpunktów l, m i  n podjęcie uchwał w sprawach: 

 przystąpienia Gminy Olecko do realizacji projektu w ramach Programu Interreg  

V-A LITWA-POLSKA 2014-2020, 

 zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady Miejskiej  

w Olecku, 

 zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Wacław Olszewski. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poddał wniosek Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 zdjęcia w punkcie 9 z porządku obrad podpunktu i: 

– podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka  

o nieutworzeniu w roku szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej  

w Kijewie. 
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 15,  

PRZECIW: 4,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna 

Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

PRZECIW (4) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata Małgorzata Maciąg. 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Czekay, Wacław Olszewski. 

 

Rada przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał 10 zarządzeń, które zostały zamieszczone 

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Następnie przedstawił informacje z działalności poszczególnych wydziałów merytorycznych. 

Pełna informacja międzysesyjna zostanie umieszczona na stronie internetowej w zakładce – 

Urząd Miejski – Informacje międzysesyjne. 

Poprosił Pana Zbigniewa De-Mezera, aby na podstawie prezentacji przedstawił założenia 

strategii rozwoju oświaty w Olecku.  

 

Pan Zbigniew De-Mezer 

na podstawie prezentacji przedstawił zagadnienia związane z pracą nad strategią rozwoju 

oświaty w Olecku – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Radny Mariusz Miłun 

zapytał, czy inwestycja „Budowa drogi gminnej w m. Możne” już się rozpoczęła, czy został 

wyłoniony inspektor nadzoru oraz podpisana z nim umowa. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

potwierdziła, iż inwestycja rozpoczęła się, został również wyłoniony inspektor nadzoru  

i podpisana z nim umowa. 

 

Radni nie zgłaszali innych pytań.  
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Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przedstawił informacje z okresu międzysesyjnego. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

poinformował, że w dniu 6 września br. reprezentował Radę Miejską na XIX 

Międzynarodowym Marszu Pamięci Zesłańców Sybiru w Białymstoku.  

 

Radny Dawid Bondarenko 

oznajmił, iż w imieniu Klubu Radnych Olecko Nasze Miasto dziękuje sołtysowi Sołectwa 

Babki Oleckie za zaproszenie na spotkanie dotyczące utworzenia koła gospodyń wiejskich. 

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 4 – Podsumowanie sezonu letniego – referat Komisji Polityki Prorodzinnej, 

Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa oraz Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa –

Janina Anuszkiewicz 
odczytała referat i przedstawiła temat „Podsumowanie sezonu letniego” na podstawie 

prezentacji – treść referatu i prezentacji w załączeniu do protokołu. 

 

Pytań do referatu nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Polityka personalna w jednostkach organizacyjnych gminy oraz spółkach 

gminnych – referat Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko 

odczytał referat na temat polityki personalnej w jednostkach organizacyjnych gminy 

oraz spółkach gminnych – treść w załączeniu do protokołu. 

 
Pytań do referatu nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 6 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o zgłaszanie oświadczeń. 

 

Radny Jakub Dziubiński 

odniósł się do informacji przedstawionej przez Radną Janinę Anuszkiewicz w zakresie 

„Balonowej ustawki”.  

Podziękował Oleckiej Radzie Młodzieżowej za zaangażowanie i wsparcie przy organizacji 

imprez kulturalnych. Złożył podziękowania także kierownikowi wydziału merytorycznego. 

 

Radny Mariusz Miłun 

stwierdził, iż po części podziela opinię Radnej Janiny Anuszkiewicz dotyczącą ustawki. 

Zapytał, jakie uwagi zgłosiła Regionalna Izba Obrachunkowa do uchwały  

Nr ORN.0007.86.2019  Rady Miejskiej w Olecku z dnia 30 sierpnia 2019 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028, gdyż dziś 

odbywa się posiedzenie Kolegium RIO w tej sprawie.  

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zainicjował działania w celu pośmiertnego wyróżnienia przez Radę Miejską w Olecku Pana 

Andrzeja Jakuszko poprzez nadanie mu medalu Zasłużony dla Olecka za całokształt prac  

na rzecz miasta jako lekarza weterynarii. 

 

Radny Wojciech Rejterada 

odniósł się do kwestii poruszonej w referacie przez radną Janinę Anuszkiewicz dotyczącą 

płac pracowników administracji i obsługi w oświacie. Około 40 osób nie uzyskuje zarobków 

na poziomie najniższej płacy krajowej. Już w tamtej kadencji interweniował w tej sprawie. 

Prosił o uwzględnienie w budżecie gminy podwyżek płac. 

 

Radni nie składali innych oświadczeń i zapytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 7 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos. 

 

Mieszkanka Olecka – Krystyna K. 

zabrała głos w następujących sprawach: 

 zapytała, czy gmina złożyła wniosek o przywrócenie połączeń kolejowych  

i autobusowych, bo termin jest do końca września; 

 poruszyła kwestię funkcjonowania powiatu i możliwości pozyskania dofinansowania 

na małe szpitale, jakim jest olecki szpital; 

 podziękowała Radnym i Burmistrzowi za czystość w mieście i złożenie do wojewody 

pisma w sprawie budowy wież telefonicznych; 

 poddała pod rozwagę pozyskanie przez gminę dofinansowania z programu Senior+  

na wykonanie windy w Urzędzie Miejskim w Olecku; 

 poruszyła kwestię odpowiedzi na wniosek w sprawie chodnika pod wiaduktem; 

 poddała pod rozwagę wydawanie licencji na taksówkę emerytom z zastrzeżeniem,  

by zajmowali miejsca postojowe poza centralnym placem w mieście; 
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 poruszyła kwestię kompetencji osób piszących i oceniających wnioski m.in. z budżetu 

obywatelskiego. Jeśli chodzi o budowę amfiteatru, w jej ocenie, nie było konsultacji 

ze strażą i policją, na plaży „Szyjka” powinien być monitoring; 

 chciała wiedzieć, czy prawdą jest, że w urzędzie zatrudnia się emerytów. W jej opinii 

winni być zatrudniani studenci na część etatu. 

 

Mieszkaniec gminy – Waldemar J. 

zabrał głos w sprawach: 

 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka  

o nieutworzeniu w roku szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej  

w Kijewie. Chciał wiedzieć, kto go przygotował, bo skoro został on przygotowany,  

iż skarga jest niezasadna, to w przypadku głosowania radni mają tylko jedną 

możliwość, bo jest wskazanie. Zapytał, co się stanie, kiedy większość Rady będzie 

głosowała za wniesionym w tym kształcie projektem uchwały. W jego ocenie taki 

projekt uchwały jest niezgodny z przepisami; 

 zapytał, jaka jest kwota subwencji na dziecko z terenów wiejskich w klasach  

ze wszystkimi dodatkami. Prosił o odpowiedź na piśmie; 

 zapytał, jaki zakres będzie miała strategia rozwoju oświaty, czy rozstrzygnięcia w niej 

zawarte będą wiążące dla władz gminy i czy strategia będzie sygnowana wszystkimi 

organami uczestniczącymi w jej opracowaniu. Prosił o odpowiedź na piśmie. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do zgłoszonych spraw. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

P R Z E R W A 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady. 

 

 

Do punktu 8 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej  

i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów 

uchwał. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 9 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) utworzenia Osiedla Lesk w Olecku i nadania mu statutu  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie utworzenia Osiedla 

Lesk w Olecku i nadania mu statutu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 utworzenia Osiedla Lesk w Olecku i nadania mu statutu. 

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Wacław Olszewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie utworzenia Osiedla Lesk w Olecku i nadania 

mu statutu. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.89.2019 

w załączeniu 
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b) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olecku na rok 2019 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Jakub Dziubiński 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2019. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Olecku na rok 2019. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Wacław Olszewski. 
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2019. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.90.2019 

w załączeniu 

 

 

c) wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami  – Maria Wiktorzak 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata 
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Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Wacław Olszewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne 

wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.91.2019 

w załączeniu 

 

  

d) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie 

wsi Jaśki, gmina Olecko  

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie wsi Jaśki, gmina 

Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie wsi 

Jaśki, gmina Olecko.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  
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WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Wacław Olszewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie wsi Jaśki, gmina Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.92.2019 

w załączeniu 

 

 

e) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

poinformował, iż w stosunku do projektu uchwały omawianego na posiedzeniach komisji nic 

się nie zmieniło.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Wacław Olszewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie 

pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.93.2019 

w załączeniu 

 

 

f) zmiany uchwały dotyczącej wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik 

o określonej pojemności 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 5 głosach za i 4 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radny Mariusz Miłun (ad vocem). 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały dotyczącej wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik  

o określonej pojemności.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO: 4,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Anna 

Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (4) 

Jarosław Bagieński, Mariusz Miłun, Marian Prusko, Wojciech Rejterada. 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Wacław Olszewski. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz 

stawki za pojemnik o określonej pojemności. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.94.2019 

w załączeniu 
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g) rozpatrzenia petycji dotyczącej cmentarza ewangelickiego przy ul. 11 Listopada 

w Olecku 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej cmentarza ewangelickiego przy ul. 11 Listopada w Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

W dyskusji udział wziął: 

 Radny Wojciech Leonarczyk. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 rozpatrzenia petycji dotyczącej cmentarza ewangelickiego przy ul. 11 Listopada  

w Olecku.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
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NIEOBECNI (4) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Wacław Olszewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej cmentarza 

ewangelickiego przy ul. 11 Listopada w Olecku. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.95.2019 

w załączeniu 

 

 

h) rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku 

 

Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Grzegorz Wróblewski 

w imieniu Przewodniczącego Komisji omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę projektodawcy, przy 7 głosach  

za i 2 głosach przeciw pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja, przy 3 głosach za, 2 głosach przeciw i 1 głosie wstrzymującym 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków), uwzględniając autopoprawkę 

projektodawcy, przy 3 głosach za, 1 głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  

na działalność Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

W dyskusji udział wziął: 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku. 
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 11,  

PRZECIW: 5,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, Mariusz 

Miłun, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

PRZECIW (5) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata Małgorzata Maciąg, 

Alicja Nowik. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Grzegorz Kłoczko. 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Wacław Olszewski. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.96.2019 

w załączeniu 

 

 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

poinformowała, iż do projektu uchwały nie wprowadzono żadnych zmian. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 12,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 5,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Anna 

Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (5) 

Jarosław Bagieński, Mariusz Miłun, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Grzegorz 

Wróblewski. 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Wacław Olszewski. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2019-2028. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.97.2019 

w załączeniu 

 

 

j) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

poinformowała, iż do projektu uchwały nie wprowadzono żadnych zmian. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków), uwzględniając autopoprawkę 

Burmistrza, przy 4 głosach za i 3 głosach wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków), uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków), uwzględniając autopoprawkę Burmistrza,  

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radna Anna Kaczor – odczytała wniosek Komisji Oświaty (…) – treść w załączeniu 

do protokołu, 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radny Mariusz Miłun (ad vocem), 

 Radca prawny – Łukasz Oniśko, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 6,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 11,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz Kłoczko, Renata 

Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (11) 
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Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, Mariusz 

Miłun, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Wacław Olszewski. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.98.2019 

w załączeniu 

 

 

k) przystąpienia Gminy Olecko do realizacji projektu w ramach Programu Interreg 

V-A LITWA-POLSKA 2014-2020 

 

kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 

Olecko do realizacji projektu w ramach Programu Interreg V-A LITWA-POLSKA 2014-

2020. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przystąpienia Gminy Olecko do realizacji projektu w ramach Programu Interreg  

V-A LITWA-POLSKA 2014-2020. 
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Wacław Olszewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do realizacji 

projektu w ramach Programu Interreg V-A LITWA-POLSKA 2014-2020. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.99.2019 

w załączeniu 

 

 

l) zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady Miejskiej  

w Olecku 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił dwa projekty uchwał łącznie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  
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Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

złożył podziękowania Radnej Renacie Małgorzacie Maciąg za prace w Komisji Statutowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady Miejskiej  

w Olecku. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Wacław Olszewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Statutowej Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.100.2019 

w załączeniu 

 

 

m) zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Olecku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Olecku. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Wacław Olszewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.101.2019 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

 

Do punktu 10 – Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wrócił do sprawy dotyczącej wniosku Komisji Oświaty (…) w zakresie budżetu 

obywatelskiego. 
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W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Wojciech Rejterada, 

 Radny Dawid Bondarenko (ad vocem), 

 Radny Wojciech Rejterada (ad vocem), 

 Radna Renata Małgorzata Maciąg, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek, 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radna Alicja Nowik 

 Radca prawny – Łukasz Oniśko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zamknął obrady XV Sesji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Kłoczko 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


